新托福报名网站已恢复服务 PDF转换可能丢失图片或格式,建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/117/2021_2022__E6_96_B0_E 6 89 98 E7 A6 8F E6 c81 117529.htm 2007年01月05日,中国 美国教育考试服务中心(ETS)合作伙伴中国国家教 育部考试中心(考试中心)最新通知:因国际海底光缆受损 影响数据通信而关闭的教育部考试中心托福网考报名网站在 今天中午重新开启并恢复全部服务,一月十三日和十四日以 及其后的托福网考将如期举行。为托福网考提供数据通信支 持的中国教育科研网在国际海底光缆仍未全部修复的情况下 经过特殊安排开通了备用数据通信线路,使托福网考的报名 和考试业务恢复正常。2007年01月05日,中国北京 教育考试服务中心(ETS)合作伙伴中国国家教育部考试中心 (考试中心)最新通知:因国际海底光缆受损影响数据通信 而关闭的教育部考试中心托福网考报名网站在今天中午重新 开启并恢复全部服务,一月十三日和十四日以及其后的托福 网考将如期举行。为托福网考提供数据通信支持的中国教育 科研网在国际海底光缆仍未全部修复的情况下经过特殊安排 开通了备用数据通信线路,使托福网考的报名和考试业务恢 复正常。 最新信息查询请登陆考试中心托福网考报名网站 : toefl.etest.edu.cn或toefl.etest.net.cn , 或致电考试中心托福网 考全国服务热线:86-10-62798822.TOEFL iBT to Be Administered on Schedule Beijing, China (January 5, 2007)

The National Educational Examinations Authority (NEEA), a partner of the Education Testing Service (ETS), announced that the TOEFL iBT registration website, which was inoperable due to

data communication problems caused by damage to undersea fiber optic cables, was back online this morning and resumed services. The January 13th and 14th TOEFL iBT tests and other TOEFL IBT tests to be administered are on schedule. The China Education and Research Network, which provides data communication support for TOEFL iBT, has specially employed its backup data communication line while the undersea fiber optic cables are being repaired. This insured that the registration for and administration of TOEFL iBT resumed as normal. For the most up to date information please visit the NEEA iBT registration Web site toefl.etest.edu.cn or toefl.etest.net.cn, or contact the NEEA call center at 86-10-62798822. 最新信息查询请登陆考试中心托福网考报名 网站:toefl.etest.edu.cn或toefl.etest.net.cn, 或致电考试中心托福网考全国服务热线:86-10-62798822. TOEFL iBT to Be Administered on Schedule Beijing, China(January 5, 2007)

The National Educational Examinations Authority (NEEA), a partner of the Education Testing Service (ETS), announced that the TOEFL iBT registration website, which was inoperable due to data communication problems caused by damage to undersea fiber optic cables, was back online this morning and resumed services. The January 13th and 14th TOEFL iBT tests and other TOEFL IBT tests to be administered are on schedule. The China Education and Research Network, which provides data communication support for TOEFL iBT, has specially employed its backup data communication line while the undersea fiber optic cables are being repaired. This insured that the registration for and administration of TOEFL iBT

resumed as normal. For the most up to date information please visit the NEEA iBT registration Web site toefl.etest.edu.cn or toefl.etest.net.cn, or contact the NEEA call center at 86-10-62798822. 100Test 下载频道开通,各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com